
1 
 

Protokół nr XVII.2025 

z obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku 

z dnia 28 stycznia 2025 roku 

 

Miejsce odbywania obrad: Urząd Miejski w Drezdenku, ul. Warszawska 1 

Czas trwania obrad:  godz. 17:00 - 19:00 

Prowadzący: Przewodniczący Rady Miejskiej Sebastian Dukaczewski 

 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków: 

1. Czesław Binkowski 

2. Katarzyna Czerwińska 

3. Sebastian Dukaczewski 

4. Jarosław Dworecki 

5. Małgorzata Hinc 

6. Damian Matela- Libera 

7. Robert Mucha 

8. Kamil Onichimowski 

9. Włodzimierz Sapór 

10. Tomasz Siuda 

11. Mariusz Suchecki 

Nieobecni na posiedzeniu radni: 

1. Michał Czekajło 

2. Andrzej Miron  

3. Paulina Pieluszczak- Suchodolska 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
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Ad 1.  

Otwarcie XVII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku i stwierdzenie prawomocności obrad – 

nagranie od minuty 00:00:00 do minuty 00:02:42. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sebastian Dukaczewski dokonał otwarcia XVII sesji Rady 

Miejskiej w Drezdenku oraz na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  

Przewodniczący odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie XVII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku. 

3. Wręczenie listów gratulacyjnych za osiągnięcia sportowe. 

4. Sprawy sołeckie, wolne wnioski. 

5. Interpelacje radnych, wolne wnioski, sprawy różne. 

6. Informacja z wykonania uchwał dotyczących gospodarowania gminnym zasobem 

nieruchomości za 2024 rok. 

7. Informacja dotycząca bezpieczeństwa publicznego w gminie Drezdenko. 

8. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Lubuskiego na współfinansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Budowa obwodnicy 

m. Drezdenko - Etap IV” - druk nr 95/25. 

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany przebiegu drogi gminnej nr 100661F ul. Wesołej 

w Drezdenku oraz drogi gminnej nr 100659F ul. Południowa w Drezdenku – 

druk nr 96/25. 

10. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Drezdenko ul. aleja Piastów - druk nr 97/25. 

11. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Drezdenko - druk nr 98/25. 

12. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Drezdenko- 

druk nr 99/25. 

13. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki - druk nr 100/25. 

14. Zamknięcie obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku. 
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Ad 2.  

Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku – nagranie od minuty 00:02:43 

do minuty 00:05:13. 

Radny Włodzimierz Sapór poinformował, że w dniu dzisiejszym tj. 28.01.2025 r. odbyło się 

posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, na którym analizowany był wniosek 

o nieprocedowanie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania dla nauczycieli. 

W związku z tym poprosił o zmianę do porządku obrad poprzez wprowadzenie punktu, 

w którym odczyta projekt uchwały w sprawie rozstrzygnięcia wniosku. Ustalono, że punkt ten 

będzie wprowadzony jako pkt. 14 zaś zamknięcie obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku 

zostanie zmieniony na punkt nr 15. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie imienne zaproponowane przez 

radnego Włodzimierza Sapór zmiany do porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Czesław Binkowski, Katarzyna Czerwińska, Sebastian Dukaczewski, Jarosław Dworecki, 

Damian Matela- Libera, Robert Mucha, Kamil  Onichimowski, Włodzimierz Sapór, Tomasz 

Siuda, Mariusz Suchecki 

NIEOBECNI (4) 

Michał Czekajło, Małgorzata Hinc, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak- Suchodolska. 

Rada Miejska przyjęła jednogłośnie poniższy porządek obrad:  

1. Otwarcie XVII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku i stwierdzenie prawomocności 

obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku. 

3. Wręczenie listów gratulacyjnych za osiągnięcia sportowe. 

4. Sprawy sołeckie, wolne wnioski. 

5. Interpelacje radnych, wolne wnioski, sprawy różne. 

6. Informacja z wykonania uchwał dotyczących gospodarowania gminnym zasobem 

nieruchomości za 2024 rok. 

7. Informacja dotycząca bezpieczeństwa publicznego w gminie Drezdenko. 
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8. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Lubuskiego na współfinansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Budowa 

obwodnicy m. Drezdenko - Etap IV” - druk nr 95/25. 

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany przebiegu drogi gminnej nr 100661F ul. Wesołej 

w Drezdenku oraz drogi gminnej nr 100659F ul. Południowa w Drezdenku – 

druk nr 96/25. 

10. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Drezdenko ul. aleja Piastów - druk nr 97/25. 

11. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Drezdenko - druk nr 98/25. 

12. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Drezdenko- 

druk nr 99/25. 

13. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki - druk nr 100/25. 

14. Projekt uchwały w sprawie rozstrzygnięcia wniosku- druk nr 101/25. 

15. Zamknięcie obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku. 

Ad 3.  

Wręczenie listów gratulacyjnych za osiągnięcia sportowe – nagranie od minuty 00:05:14 

do minuty 00:18:25. 

Burmistrz zwrócił się do stypendystów, mówiąc że są oni przykładem na to, że marzenia 

i ambicje mogą prowadzić do wielkich rzeczy. A. Kołwzan powiedział, że ich osiągnięcia są 

rezultatem nie tylko talentu, ale także ogromnego zaangażowania i determinacji. Zaznaczył, 

że stypendia, które dziś zostaną wręczone nie są jedynie nagrodą, ale również motywacją do 

dalszego rozwijania swoich talentów, do odkrywania nowych możliwości i do wykorzystania 

swojego potencjału dla dobra własnego oraz społeczności. Słowa uznania zostały skierowane 

również do rodziców stypendystów, nauczycieli, wykładowców, trenerów oraz wszystkich 

osób, które wierzyły i pomagały pokonywać trudności. A. Kołzwan zaznaczył, aby to 

wyróżnienie było motywacją do dalszych wyzwań, inspiracją do sięgania po więcej i odwagą 

do zmieniania świata na lepsze. Burmistrz życzył stypendystom, aby nie przestawali wierzyć w 

siebie i swoje możliwości, wytrwale dążąc do wyznaczonych celów jednocześnie czerpiąc 

radość z każdej zdobytej wiedzy i umiejętności. 
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Pierwszą nagrodę za miłość do sportu połączoną z zamiłowaniem do zdrowego stylu życia 

wręczono Pani Alicji Kaczmarek studentce dietetyki na Akademii Wychowania Fizycznego im. 

Eugeniusza Piaseckiego w Poznaniu. Następnie zostały złożone podziękowania dla rodziców 

Pani Alicji tj. Joannie i Krzysztofowi Kaczmarek. Odczytano słowa podziękowania dla trenera 

Alicji Kaczmarek Pana Marka Rożeja, który nie był obecny na posiedzeniu w tym dniu. 

Kolejne stypendium sportowe zostało wręczone Pani Darii Gruszewskiej za imponujące 

sukcesy w szachach, dyscyplinie wymagającej strategicznego myślenia, koncentracji 

i determinacji. Zostały złożone gratulacje dla rodziców Pani Darii tj. Marii i Jarosława 

Gruszewskich oraz dla trenera Pana Pawła Partyka. 

Kolejną wyróżnioną stypendystką sportową została Aleksandra Roszak, uczennica klasy ósmej 

Szkoły Podstawowej nr 2 im. Józefa na Nojiego w Drezdenku za imponujące wyniki 

w dziedzinie kickboxingu. Złożone zostały również gratulacje rodzicom Pani Aleksandry, 

Państwu Hannie i Tomaszowi Roszak oraz trenerowi Panu Adamowi Kulczyckiemu. 

Przewodniczący Sebastian Dukaczewski poinformował, że do obrad dołączyła radna 

Małgorzata Hinc i w dalszej części sesji Rada Miejska będzie obradować w 11-osobowym 

składzie. S. Dukaczewski zarządził 5 minut przerwy.  

Ad 4. 

Sprawy sołeckie, wolne wnioski – nagranie od minuty 00:27:36 do minuty 00:54:48. 

Sołtys Lubiatowa Danuta Bańka powiedziała, że otrzymała odpowiedź na wniosek do budżetu 

ze Starostwa Powiatowego w Strzelcach Krajeńskich, gdzie napisano, że starostwo planuje 

wykonać dokumentację na remont drogi w Lubiatowie i zwróciła się z prośbą, aby w sytuacji, 

kiedy okaże się, że do dokumentacji będzie potrzebne wykonanie oświetlenia drogowego, 

Gmina dołożyła środki na ten cel powiatowi. D. Bańka poprosiła, aby Gmina wystosowała 

pismo do Zarządu Dróg Wojewódzkich w sprawie dróg wojewódzkich znajdujących 

się ma terenie gminy Drezdenko, by zebrać pobocza, co pozwoliłoby na uniknięcie zalegania 

wody na asfalcie oraz o wykonanie przepustów pomiędzy wjazdami do lasu. Sołtys Lubiatowa 

zgłosiła również potrzebę wprowadzenia nowych przepisów selektywnego odbierania 

odpadów tekstylnych, aby była możliwość wystawiania worków na tekstylia na wsiach raz 

w miesiącu albo raz na kwartał, ponieważ nie każdy ma możliwość dostarczenia tych odpadów 

do PSZOKu. 

Sołtys Lubiatowa zwróciła się z prośbą, aby PGKiM odbierał również gabaryty od osób, 

które wcześniej nie zgłosiły telefonicznie wywozu, a u których gabaryty stoją w dniu wywozu 
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przy posesji. Zaznaczyła, iż mieszkańcy zgłaszają się do niej z tym problemem mówiąc, że skoro 

i tak samochód odbierający odpady przejeżdża przez daną miejscowość w danym dniu to tak 

naprawdę jest to kwestia zapisania, z którego numeru domu są one odbierane. 

Adam Kołwzan powiedział, że jeśli chodzi o współfinansowanie dokumentacji na remont drogi 

przez miejscowość Lubiatów skontaktuje się z Panem Starostą i wspólnie spróbują 

wypracować jakieś porozumienie, które będzie miało na celu wykonanie tej dokumentacji. 

Burmistrz dodał, że jeżeli będzie wola ze strony starostwa, aby wspólnie to zadanie wykonać, 

to uważa, że najprawdopodobniej w lutym będzie trzeba zwołać sesję nadzwyczajną. 

W sprawie obniżenia pobocza na drodze nr 160 poinformował, że w przyszłym tygodniu 

zamierza pojawić się w Zarządzie Dróg Wojewódzkich i będzie to jednym z punktów tego 

spotkania. A. Kołwzan powiedział, że jak słusznie Pani Sołtys zauważyła, nic tak dróg nie niszczy 

jak woda i brak możliwości jej odprowadzenia. Burmistrz oznajmił, że częściowo widział już jak 

Zarząd Dróg Wojewódzkich wykonywał takie prace na terenie gminy, więc może się okazać, 

że mają na uwadze również drogę nr 160 bądź ewentualnie zrobią to po zakończeniu prac 

przez wykonawcę tego remontowanego odcinka. Burmistrz powiedział, że o wszystkim 

się dowie i będzie informował. Zaznaczył, że w sprawie przepustów na drodze nr 160 tak zostały 

one zaprojektowane i wykonane, więc teraz już nie ma możliwości zmian. Pozwolenie 

na budowę, które obejmowało wykonanie również tych zjazdów, nie przewidywało 

przepustów pod nimi. A. Kołwzan powiedział, że efekt był taki, iż w zeszłym roku z jednej 

strony drogi wylewała się woda na praktycznie całą szerokość ścieżki, a z drugiej strony ruch 

był pusty. Burmistrz zauważył, że strażacy przyjechali z pompą szlamówką i przepompowali 

wodę do suchego rogu, aby chociaż trochę jej zeszło ze ścieżki. Burmistrz oznajmił, że nie 

wydaje mu się, aby ktokolwiek zdecydował się przebudowywać drogę parę lat po jej 

wykonaniu. W kwestii tekstyliów A. Kołwzan powiedział, że teraz tak naprawdę dopiero 

startuje odbioru tej frakcji i na tą chwilę nie wiadomo jeszcze jakie będą ich ilości. Dodał, 

że jeżeli okaże się w kontakcie z firmą PGKiM to celowe, wówczas podjęte zostaną rozmowy 

w tym temacie. Burmistrz zadeklarował, że skontaktuje się z firmą PGKiM w sprawie 

gabarytów, aby te które są widoczne również były odbierane i ewentualnie tylko zapisywane 

od kogo zostały zabrane, bo także uważa, że nie każdy mieszkaniec może pamiętać o telefonie 

i nie zawsze nawet wie, że ten telefon jest niezbędny. Dodał, że nie wszyscy też czytają 

do końca ulotki, które przedsiębiorstwo rozprowadza wśród mieszkańców.  
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Sołtys Górzysk Zbigniew Czajkowski zwrócił się z prośbą o oznakowanie drogi z Łęgowa 

w kierunku do Dobiegniewa, by wyeliminować poruszające się po tej bardzo wąskiej drodze 

auta ciężarowe. Sołtys powiedział, że jest to dość trudna sprawa, ponieważ część tej drogi 

należy do Gminy Drezdenko, cześć do Lasów Państwowych a część do Gminy Stare Kurowo. 

Z. Czajkowski oznajmił, że w okresie letnim ilość przejeżdżających aut tą drogę wynosiła 21-34 

samochodów w ciągu 8 godzin, natomiast na tą chwilę jest to już 340 aut.  

Adam Kołwzan powiedział, że otrzymał informację, iż Nadleśnictwo Smolarz na swojej drodze 

postawiło już znak drogowy 3,5 tony oraz że rozmawiał z Panią Wójt Gminy Stare Kurowo, 

które zadeklarowała, że znak 3,5 tony również powstanie na ich odcinku drogi. Burmistrz 

tytułem wyjaśnienia skąd powstała tak duża ilość przejeżdżających aut przez omawianą drogę 

powiedział, że znany portal internetowy „na literę G” wyznaczył sobie sam bez konsultacji 

z kimkolwiek objazd tymi drogami. A. Kołwzan powiedział, że zostały wysłane pisma 

do redakcji na adresy kontaktowe, które są podane na stronie, jednak do tej pory nie ma 

żadnego odzewu. Oznajmił, że ludzie tak naprawdę nie wiedzą, że tam nie warto jechać, 

gdyż jest tam problem, aby dwa samochody osobowe się minęły nie wspominając 

już o samochodach ciężarowych. 

Radny Czesław Binkowski zwrócił się z prośbą o utwardzenie pobocza drogi nr 170 

w m. Drawiny. Powiedział, że droga jest wąska i podczas omijania jadąc poboczem 

po występujących opadach nie widać jak głębokie są dziury i w ten sposób powstają 

uszkodzenia aut.  Sołtys zaznaczył, że pilnej interwencji wymaga też naprawa drogi za 

biblioteką w m. Drawiny oraz droga tzw. „skrót do Krzyża”. 

Adam Kołwzan powiedział, że jeśli chodzi o byłą drogę wojewódzką nr 170 oraz o tak zwany 

„skrót do Krzyża” pobocza będą uzupełniane i naprawiane, tylko najpierw Gmina musi wyłonić 

wykonawcę i poczekać na warunki atmosferyczne, które pozwolą na rozpoczęcie prac.  

Zastępca Burmistrza Anna Oźminkowska powiedziała się w sprawie drogi za biblioteką 

w m. Drawiny został zaktualizowany wniosek i kosztorys oraz zmieniono zakres rzeczowy 

projektu. Dodał, że  do poniedziałku muszą być dostarczone dokumenty do Programu Rozwoju 

Obszarów Wiejskich celem otrzymania wsparcia dofinansowania w wysokości prawie 

600 000,00 zł. Powiedziała, że w tej chwili trzeba czekać na otrzymanie decyzji  oraz zaznaczyła, 

że ma nadzieję, że Gmina Drezdenko dofinansowanie to otrzyma. 

Damian Matela- Libera przywitał wszystkich obecnych na sali sesyjnej, a w szczególności 

mieszkańców Sołectwa Rąpin. Radny powiedział, że mieszkańcy miejscowości Rąpin pojawili 
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się na posiedzeniu w ważnej kwestii dotyczącej drogi w m. Rąpin, która w części należy 

do Nadleśnictwa Karwin oraz znajduje się na ziemiach rolnych. D. Matela- Libera oznajmił, 

że mieszkańcy od ponad 20 lat walczą, aby droga ta została przejęta przez Gminę. Powiedział, 

że poprzednie samorządy wraz z włodarzami obiecywali, że sprawa zostanie załatwiona, ale na 

obietnicach się skończyło. Radny wystosował apel do Burmistrza, aby w trybie pilnym 

uruchomić wszystkie instrumenty, które pozwolą na przejęcie drogi przez Gminę, ponieważ 

droga ta jest jedyną drogą dojazdową do mieszkańców, którzy zasiedlają obecny teren. Dodał, 

że w momencie kiedy pada deszcz, droga ta zmienia się w bagno, tzw. „poligon” i gdy będzie 

ona już w zasobach Gminy będzie można zacząć ją remontować, ponieważ obecnie nie można 

wykonać tam żadnych prac, ponieważ droga należy do Lasów Państwowych Nadleśnictwa 

Karwin. Radny powiedział, że w zeszłym roku radny Włodzimierz Sapór w imieniu grupy 

mieszkańców tych terenów informował Burmistrza i Radę Miejską o zaistniałej sytuacji. 

Damian Matela- Libera zaproponował Przewodniczącemu Rady Miejskiej oraz Burmistrzowi, 

aby przygotowali pismo- apel do Lasów Państwowych o to, że Gmina postuluje, aby pozyskać 

tę drogę leśną od Lasów Państwowych w zasobu Gminy Drezdenko. Radny D. Matela- Libera 

podkreślił, że on wraz z mieszkańcami Rąpina chciałby uzyskać informacje czy taki apel został 

wystosowany. Zaznaczył, że jest w posiadaniu pisma z 2018 roku, w którym Nadleśnictwo 

Karwin było gotowe oddać drogę leśną Gminie na podstawie ustawy o szczególnych zasadach 

przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych. Radny powiedział, 

że otrzymał informację, że mieszkańcy odbyli w zeszłym tygodniu spotkanie z Burmistrzem 

dotyczące omawianej drogi i zadał pytanie czy zostały już podjęte kroki, aby droga ta weszła 

do zasobu Gminy. 

Burmistrz powiedział, że po spotkaniu z mieszkańcami udało się  znaleźć środki na wykonanie 

projektu drogi, co jest niezbędne do wszczęcia procedury ZRID-ej i w tej chwili trwa proces 

wyłaniania wykonawcy tej dokumentacji. A. Kołwzan poinformował, że w dn. 29.01.2025 r. 

będzie na spotkaniu w Nadleśnictwie Karwin z przedstawicielami Regionalnej Dyrekcji Lasów 

Państwowych, na którym będzie omawiany problem związany z drogami, znajdującymi się na 

terenie Nadleśnictwa Karwin. Burmistrz wskazał, że z takimi problemami bądź zbliżonymi 

borykają się nie tylko mieszkańcy Rąpina, dlatego będzie próbował ustalić na tym spotkaniu, 

co można w tej sprawie zrobić, aby umożliwić korzystanie ze swoich działek w taki sposób, 

w jaki by chcieli. Burmistrz zaprosił mieszkańców w najbliższy poniedziałek na spotkanie, 

na którym będzie mógł poinformować mieszkańców m. Rąpin o przebiegu rozmowy 
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z przedstawicielami Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych. A. Kołwzan powiedział, że 

ze swojej strony może tylko zadeklarować, że Gmina zrobi wszystko co tylko będzie możliwe, 

żeby te wszelkie terminy skrócić a interesy mieszkańców zabezpieczyć. Burmistrz zaznaczył, że 

najważniejsze obecnie jest to, że udało się znaleźć tak naprawdę środki na wykonanie 

dokumentacji drogi. Dzięki temu, jeżeli Gmina wyłoni wykonawcę dokumentacji, będzie 

można podpisać umowę, aby jak najszybciej przystąpić do prac. A. Kołwzan powiedział, że 

będzie to droga gruntowa, aby była jak najszybciej zrobiona oraz żeby było jak najmniej 

uzgodnień i wymaganych zgód. Powiedział, że na jutrzejszym zaplanowanym spotkaniu w 

Nadleśnictwie Karwin poruszy również temat znaków drogowych. 

Damian Matela- Libera powiedział, że dla mieszkańców jest to bardzo ważna rzecz, z tego 

względu, że do końca roku muszą przygotować plan ogólny, który może spowodować, że 90% 

terenów w gminie Drezdenko może zostać całkowicie wyłączonych z zabudowy mieszkalnej 

i mieszkańcy nie będą mieli możliwości wybudowania się. Radny powiedział, że jest to dla 

niego dyrektywa uderzająca mocno w Polaków, dlatego ten czas jest bardzo ważny, 

aby umożliwić mieszkańcom pozyskanie tych terenów oraz przekształcenie ich przed planem 

ogólnym. Damian Matela- Libera powiedział, że wraz z klubem radnych Solidarni dla Gminy 

będą monitorowali tą sprawę i razem wspólnie chcą pomóc mieszkańcom. Powiedział, 

że mieszkańcy boją się planu ogólnego, który może ich całkowicie zablokować i nie będą mogli 

na terenach zamieszkałych poszerzyć swojej zabudowy mieszkalnej lub na działkach, 

które zakupili nie będą mogli się wybudować. 

Burmistrz Adam Kołwzan zaprosił radnego Damiana Matelę- Liberę na przyszły poniedziałek 

na spotkanie, gdzie będą przedstawione na bieżąco wszystkie informacje na temat postępów 

i uzgodnień, jakie zapadną z przedstawicielami Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych. 

Adam Kołwzan wyraził swoją opinię, że również boi się planu ogólnego, ponieważ jeżeli ten 

plan będzie uchwalany, spadnie fala krytyki i wzbudzi on całą masę konfliktów. Zdaniem 

Burmistrza ograniczy to w bardzo wielu miejscach możliwość rozwoju mieszkalnictwa 

i to będzie główny i podstawowy problem. Powiedział, że jest to przyszłość, która jest przed 

nami i z którą niestety będzie trzeba się zmierzyć wspólnie. 

Damian Matela- Libera podziękował za wyjaśnienie całej sprawy i podjęcie działań w sprawie 

grupy mieszkańców sołectwa Rąpin. 

Włodzimierz Sapór powiedział, że w poprzednim piśmie mieszkańców było napisane, iż taka 

sytuacja u nas jest od zawsze. Kolejni burmistrzowie, kolejne pisma, kolejne obietnice i nadal 
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nic. Radny zwrócił się do Burmistrza, aby udowodnił mieszkańcom, że „Gmina to ludzie”. 

Powiedział, że również bardzo chętnie wziąłby udział w poniedziałkowym spotkaniu. 

Adam Kołwzan zaprosił również pozostałych radnych na spotkanie w poniedziałek 3.02.2025 r. 

na godz. 15:00 w sali sesyjnej, które odbędzie wraz z mieszkańcami sołectwa Rąpin. 

Sebastian Dukaczewski zadał pytanie, czy mieszkańcy na chwilę obecną są usatysfakcjonowani 

i czy jeszcze ktoś z gości chciałby zabrać głos w tej sprawie. 

Radni oraz przybyli goście nie wnieśli uwag. 

Sołtys Przeborowa Paweł Stocki zwrócił się z prośbą o poprawę bezpieczeństwa w wiosce 

Przeborowo poprzez usytuowanie dwóch progów zwalniających. Powiedział, że szczególnie 

w okresie letnim zdarzają się tam wyścigi aut, a zabudowa domów jest blisko drogi 

i dodatkowo nie ma chodnika, co stwarza w takich sytuacjach ogromne zagrożenie. 

Anna Oźminkowska powiedziała, aby po posiedzeniu Sołtys uzgodnił ten temat z Aleksandrą 

Klimowską Zastępcą Kierownika Referatu Realizacji Inwestycji i wskazał lokalizację tych 

progów. 

Sebastian Dukaczewski zapytał, czy na chwilę obecną dla sołtysa wsi Przeborowo i pozostałych 

zebranych gości wszystkie zebrane informacje są wystarczające. 

Radni oraz zebrani goście nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący zarządził 5 minut przerwy w obradach. 

Ad 5.  

Interpelacje radnych, wolne wnioski, sprawy różne – nagranie od minuty 01:03:21 

do minuty 01:29:50. 

Damian Matela-Libera powiedział, że w nowym roku przygotował dwie interpelacje dotyczące 

swojego okręgu i jedną interpelację ogólną skierowana do Pana Burmistrza. Pierwsza 

interpelacja dotyczyła zmiany lokalizacji lub budowy nowego gniazda z koszami na śmieci w 

celu poprawy estetyki i bezpieczeństwa. Radny powiedział, że otrzymał zgłoszenia od 

mieszkańców ulicy Kościuszki 39, 40 i 41 oraz bloku znajdującego się na alei Piastów koło 

sklepu Lidl dotyczące gniazda na odpady wskazujące, że estetyka tego miejsca pozostała wiele 

do życzenia. W związku z tym pojawia się potrzeba zburzenia istniejącej konstrukcji 

i zbudowania nowego gniazda na odpady, które będzie przede wszystkim bardziej estetyczne 

i funkcjonalne. Radny wskazał, że gniazdo to mogłoby być przeniesione na budowane 

targowisko gminne. Powiedział, że w obecnym miejscu składowania śmieci brakuje również 

oświetlenia, co stwarza trudności w poruszaniu się wieczorami i w noc oraz że, osoby starsze 
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i osoby z ograniczoną mobilnością mają problemy w poruszaniu się w tym miejscu. Radny 

zwrócił się z prośbą o podjęcie działań zmierzających do zburzenia obecnego gniazda z koszami 

na śmieci oraz zaprojektowanie i wybudowanie nowego, bardziej estetycznego 

i funkcjonalnego z odpowiednim oświetleniem. Druga interpelacja radnego dotyczyła 

zabudowy koszy na śmieci na ulicy Bocznej, Kościuszki i Krakowskiej. W imieniu mieszkańców 

tych ulic zawnioskował o potrzebę podjęcia działań zmierzających do zabudowy koszy 

na śmieci poprzez zastosowanie osłon w celu poprawy estetyki i wizerunku tego miejsca. Jako 

przykład takich koszy podał, te znajdujące się na placu Kościelnym w Drezdenku. Trzecia 

interpelacja dotyczyła starej sztucznej nawierzchni na boisku Orlik. Radny zwrócił się z prośbą 

do Burmistrza o rozważenie pozostawienia jej w zasobach Gminy. Uważa, że stara 

nawierzchnia, mimo iż nie spełnia już standardów boiska, może znaleźć ponowne 

zastosowanie w innych celach. Powiedział, że przykładowym rozwiązaniem mogłoby być 

wykorzystanie tej nawierzchni jako podłoża podczas organizacji turniejów halowych lub innych 

przedsięwzięć sportowych w gminie Drezdenko. D. Matela- Libera powiedział, że taki krok 

pozwoliłby nie tylko zaoszczędzić środki na zakup dodatkowych materiałów, ale także 

przyczyniłby się do lepszego zarządzania zasobami Gminy. 

Małgorzata Hinc powiedziała, że na jednej z poprzednich sesji zaproponowała, 

aby odmalować mural znajdujący się przy ścieżce prowadzącej do Żłobka Gminnego i wówczas 

Pan Burmistrz przychylił się do tego pomysłu, a w dniu dzisiejszym otrzymała pismo, z którego 

wynika, że odmalowanie muralu nie zostało ujęte w budżecie na 2025 rok. 

Adam Kołwzan powiedział, że zostanie to zadanie wykonane jako prace gospodarcze.  

Kamil Onichimowski zapytał, kiedy można spodziewać się informacji o wynikach przebiegu 

konsultacji społecznych, które zakończyły się 20 stycznia 2025 r.  

Adam Kołwzan powiedział, że jeśli chodzi o konsultacje nie pamięta dokładnej ilości oddanych 

głosów, jednak informacja o wynikach, najprawdopodobniej jest już widoczna na portalu 

Facebook. Powiedział, że większość mieszkańców, którzy wzięli udział w głosowaniu, 

opowiedziała się przeciwko zmianie organizacji ruchu na ruch jednokierunkowy.  

Tomasz Siuda zwrócił się z prośbą do Burmistrza, aby ponownie został rozpatrzony jego 

wniosek dotyczący progu zwalniającego w m. Duraczewo, ponieważ nie został on ujęty 

w budżecie, a przyczyniłoby się to do poprawy bezpieczeństwa mieszkańców. Radny 

zasugerował, że zamiast progu zwalniającego można byłoby rozważyć zlokalizowanie kostek, 

o których dość szeroko pisał we wniosku do budżetu. T. Siuda w imieniu mieszkańców zwrócił 
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się z prośbą o przycięcie krzewów i zakrzaczeń w m. Gościm- od szkoły w kierunku tartaku 

Gozdrew. Powiedział, że w pewnych miejscach wchodzą one dość mocno na drogę i wówczas 

przy wymijaniu się aut jest duży problem. Radny zwrócił się z prośbą o zainstalowanie lampy 

w miejscowości Goszczanowiec (od przystanku w stronę Zielątkowa). Powiedział, że o to 

oświetlenie wnioskowała również pani Sołtys, gdyż jest tam zlokalizowanych kilkanaście 

domów bez żadnego oświetlenia. Radny powiedział także, że w latach ubiegłych była 

stosowana następująca praktyka remontów dróg gruntowych, tj. że w jednym roku remonty 

dróg zaczynały się od strony Modropola, Starych Bielic, Drawin w kierunku do Goszczanowa, 

a w kolejnym roku od Goszczanowa, Gościm, Lubiatów, Rąpin w stronę Modropola. W zeszłym 

roku remontowane były od strony Modropola. Wystosował apel, aby zmienić praktykę 

remontów dróg gruntowych i z początkiem roku zacząć je od jednej strony a na końcu roku od 

drugiej. T. Siuda zgłosił kolejny apel dotyczący zmiany organizacji ruchu na ulicy Piłsudskiego 

oraz Pierwszej Brygady w Drezdenku. Uważa, że należałoby przeanalizować tą kwestię, 

ponieważ w tej chwili na rondach widnieje znak 3,5 tony tranzyt, a nie daje to rezultatu, 

ponieważ samochody ciężarowe nagminnie mimo to przejeżdżają. Zdaniem Radnego powinny 

być zastosowane znaki zakazu wjazdu samochodów ciężarowych 3,5 tony bądź 7 ton 

z odpowiednimi dopiskami nie dotyczy zaopatrzenia. T. Siuda zaznaczył, że jeśli dalej tak 

będzie wyglądała sytuacja to świeżo wyremontowana droga na ulicy Pierwszej Brygady 

w ciągu 2-3 lat ulegnie znacznemu zniszczeniu. 

Adam Kołwzan zwrócił się do Radnego Tomasza Siudy, aby w kwestii progów bądź 

spowalniaczy zwrócił się do Pani Kierownik Aleksandry Klimowskiej. 

Sebastian Dukaczewski powiedział, że odszukał szczegółowe dane, o które wcześniej pytał 

radny Kamil Onichimowski w sprawie zmiany organizacji ruchu na ulicy Poniatowskiego. 

Wszystkich głosów oddanych było 60: 37 głosów ważnych, 5 głosów za, 32 głosy przeciw 

zmianie organizacji ruchu. 

Mariusz Suchecki poprosił o regulację włączania i wyłączania oświetlenia ulicznego 

w miejscowości Rąpin oraz przy drodze 160 Grotów łącznie z osadą Jeleń. 

Damian Matela-Libera powiedział, że 13 stycznia 2025 roku otrzymał odpowiedź z Zarządu 

Dróg Wojewódzkich w sprawie interpelacji grupy mieszkańców, którzy zgłaszali sugestie, 

co do stanu nawierzchni drogi nr 160. Radny odczytał odpowiedź: 

„Na okres zimowy wykonawca wprowadził tymczasową organizację ruchu i wykonał 

tymczasowe oznakowanie poziome w celu zlikwidowania ruchu wahadłowego. Przed 
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ułożeniem kolejnej warstwy bitumicznej nawierzchni wykonawca przeprowadzi odpowiednie 

naprawy, uzupełni ubytki i wzmocni wszystkie miejsca łączeń. Firma Kolas Polska przewiduje 

zakończenie robót do dnia 29.05.2026 r”. 

Mieszkanka Drezdenka Aleksandra Wasilewska powiedziała, że na ulicy Piłsudskiego panuje 

wzmożony ruch aut i zwróciła się z prośbą o umiejscowienie progu zwalniającego w miejscu 

gdzie zaczyna się Hurtownia Strop. A. Wasilewska powiedziała, że wcześniej było już 

to zgłaszane, jednak nie było na to środków pieniężnych. Mieszkanka Drezdenka powiedziała, 

że 12 stycznia 2025 r. miało odbyć się zebranie emerytów i rencistów w sprawie rent wdowich, 

jednak spotkanie się nie odbyło, bo nie przyszła Pani, która je organizowała. Spotkanie 

to przełożono na dzień dzisiejszy tj. 25 stycznia 2025 r. i zdaniem mieszkanki „Wcisnęli nas 

w klitę w korytarz, gdzie nie ma krzesła”. Powiedziała, że „ona sobie jeszcze daję radę, ale byli 

tam emeryci o laskach, o kulach, nie było się gdzieś oprzeć nie było miejsca, żeby usiąść, nie 

było miejsca, żeby ktoś pomógł, potrzymał, czy coś poradzi”. A. Wasilewska powiedziała, 

że  skoro jest w Urzędzie sala sesyjna mogło to zebranie emerytów rencistów zostać 

zorganizowane na tej sali. Zapytała kto był organizatorem tego spotkania. 

Sebastian Dukaczewski powiedział, że nad zaistniałą sytuacją ubolewa jednak organizatorem 

spotkania był Zakład Ubezpieczeń Społecznych, a nie Urząd Miejski w Drezdenku. 

Burmistrz powiedział, że gdyby organizator spotkania czyli ZUS zwrócił się do Urzędu 

Miejskiego o udostępnienie sali sesyjnej nie byłoby najmniejszych problemów, ponieważ 

ta sala właśnie do tego typu spotkań jest wykorzystywana. Wskazał, że jeżeli któryś 

z przedsiębiorców prowadzi nabór pracowników, jak to ostatnio miało miejsce, sala wówczas 

jest udostępniana bądź wynajmowana w zależności od tego w jaki sposób forma 

udostępnienia była wybrana. A. Kołwzan powiedział, że w tej sali odbywają się spotkania 

Młodzieżowej Rady Miejskiej, Miejskiej Rady Seniorów czy Rady Miejskiej i jest ona właśnie do 

tych celów przygotowana. Dodał, że gdyby tylko ktoś się zwrócił, nie byłoby najmniejszych 

problemów, aby ją udostępnić. 

Aleksandra Wasielewska zapytała Burmistrza czy on uważa, że Pani, która ma 80 lat ledwo 

chodzi na nogach przyjdzie się go zapytać „a gdzie jest to zebranie?”. Zapytała, dlaczego nikt 

się tym nie zainteresował. Zaznaczyła, że informacja o spotkaniu było dostępna w Internecie. 

Burmistrz powtórzył jeszcze raz, że organizatorem spotkania nie była Gmina tylko ZUS. Gdyby 

organizatorem była Gmina to spotkanie z pewnością odbyłoby się na sali sesyjnej. Zaznaczył 
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ponownie, że gdyby organizator spotkania czyli Zakład Ubezpieczeń Społecznych, zwrócił się 

do Gminy o udostępnienie pomieszczenia, nie byłoby najmniejszego problemu. 

Aleksandra Wasilewska zapytała, dlaczego nie ma kontaktu między Ośrodkiem Pomocy 

Społecznej a Urzędem Miejskim oraz czy to mieszkańcy mają pytać „gdzie jest to zebranie i czy 

będzie gdzie usiąść”. Jej zdaniem jest to brak zainteresowania starszymi ludźmi. 

Adam Kołwzan powiedział, że nie zgodzi się z Panią jeśli chodzi o brak zainteresowania 

starszymi, ale może tylko ze swojej strony obiecać, że jeżeli Zakład Ubezpieczeń Społecznych 

będzie organizował kolejne spotkania Gmina zadeklaruje, że udostępni tą salę. 

Aleksandra Wasilewska zwróciła się do Burmistrza mówiąc, że ona nie ma pretensji, tylko 

uważa, że nie ma zainteresowania ludźmi starszymi. Zaznaczyła, że takie spotkanie nie musi 

być w sali sesyjnej, może również odbyć się na sali emerytów i rencistów. 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Wioletta Kantor- Kmiecik powiedziała, że Pani 

kierownik z Wydziału ZUS-u w Strzelcach zadzwoniła do Ośrodka Pomocy Społecznej 

i poprosiła, aby udostępnić jej jedno stanowisko, gdzie będzie mogła usiąść i rozmawiać 

z mieszkańcami Drezdenka na temat wdowich rent. Spotkanie miało odbyć się tydzień temu, 

jednak Pani Kierownik ZUS-u zadzwoniła, że z powodu sprawy okolicznościowej pracownik nie 

przyjedzie i spotkanie zostanie przełożone na kolejny tydzień. W. Kantor Kmiecik powiedziała, 

że OPS poinformował i przeprosił mieszkańców w imieniu ZUS-u, że spotkanie w danym dniu 

się nie odbędzie i będzie ono w kolejnym terminie, czyli za tydzień. Powiedziała, że dziś 

pracownikom OPS również było przykro patrząc jak osoby były przez Panie z ZUS-u 

przyjmowane. Panie przyjmując osoby nie wyjaśniały jakie dokumenty mają być 

przygotowane, wręcz oczekiwały, że osoby starsze będą miały już w pełni wypełnione wnioski. 

W związku z tym powstało zamieszanie przy wypełnianiu dokumentów- wniosków. 

Pracownicy OPS-u drukowali wnioski oraz pomagali przy ich wypełnianiu. Kierownik 

powiedziała, że jeżeli chodzi o krzesła, oprócz obecnych jakie są w korytarzu dwa dodatkowo 

były dostawione. Zaznaczyła, że całym organizatorem był ZUS, a OPS z uprzejmości udzielił 

pomieszczeń i sprzętów. 

Aleksandra Wasielewska potwierdziła, że obsługa Pań z ZUS-u przy wypełnieniu wniosków 

była bulwersująca, ponieważ nie chciały w ogóle nic pomagać osobom starszym.  

Kierownik OPS w Drezdenku powiedziała, że nie wyglądało to zbyt dobrze i również pracownicy 

OPS-u byli zdziwieni. Powiedziała, że na spotkanie, które się nie odbyło w zeszłym tygodniu 

przybyło 5 osób, a na spotkanie w dniu dzisiejszym osób było więcej. 
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Sebastian Dukaczewski poprosił, aby chwilę się wstrzymać z dalszymi wypowiedziami. 

Powiedział,  że było to pierwsze spotkanie w temacie rent wdowich, a jest on zupełnie nowy 

oraz że faktycznie na stronach Urzędu Miejskiego była informacja, że na spotkaniu będzie 

można omówić zasady przyznania renty wdowiej i skorzystać z pomocy przy wypełnianiu 

wniosków i dokumentów. Zwrócił się do mieszkanki Drezdenka, aby zrozumiała, 

że organizatorem był ZUS, dlatego Gmina nie może wziąć pełnej odpowiedzialności za to, 

co ZUS zrobi na takim spotkaniu. S. Dukaczewski powiedział, że niemniej jednak, jak zaznaczył 

Pan Burmistrz, jeśli dojdzie do kolejnego spotkania, Gmina będzie bardziej czuwać nad tym, 

żeby było jak najwygodniej dla mieszkańców. 

Aleksandra Wasilewska powiedziała, że na dzisiejszym na spotkaniu było bardzo dużo ludzi, 

a pracownicy Opieki Społecznej nie pomagali przy wypełnianiu wniosków. 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej powiedziała, że tego dnia miała cały czas otwarte drzwi 

w biurze i z pewnością pracownicy OPS-u nie odmawiali pomocy przy wypełnianiu wniosków. 

Adam Kołwzan powiedział, że nastąpiło tutaj pomieszanie dwóch różnych instytucji. 

Jego zdaniem ZUS zorganizował to spotkanie tylko i wyłącznie po to, żeby odebrać 

od mieszkańców już gotowe wnioski, a nie służyć pomocą w ich wypełnianiu. Mieszkańcy zaś 

oczekiwali pomocy, doradztwa a nie odbioru wniosku, bo każdy mógł wniosek wysłać pocztą 

sam. Burmistrz zaoferował, że skontaktuje się z Zakładem Ubezpieczeń Społecznych, 

aby zorganizować jeszcze raz takie spotkanie w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego, tylko tym 

razem z osobą kompetentną, która będzie chciała pomóc mieszkańcom w wypełnianiu 

wniosków. A. Kołwzan powiedział, że również troszeczkę interesował się tematem rent 

wdowich i nie ukrywa miał lekki problem z prawidłowością wypełnień druków. 

Ad 6.  

Informacja z wykonania uchwał dotyczących gospodarowania gminnym zasobem 

nieruchomości za 2024 rok - nagranie od minuty 01:29:51 do minuty 01:30:16 

(materiał stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

Radni nie wnieśli uwag. 
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Ad 7.  

Informacja dotycząca bezpieczeństwa publicznego w gminie Drezdenko - nagranie 

od minuty 01:30:17 do minuty 01:31:16 (materiał stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu). 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Komendant Komisariatu Policji w Drezdenku 

Krzysztof Jodełło przesłał dokument, który Radni otrzymali w aplikacji eSesja i teraz jest czas 

na zadawanie pytań zarówno w zakresie tego dokumentu bądź innych, ponieważ 

Pan Komendant również uczestniczy w posiedzeniu. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Ad 8.  

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Lubuskiego na 

współfinansowanie zadania inwestycyjnego pod nazwą „Budowa obwodnicy miasta 

Drezdenko- etap IV” druk nr 95/25 – nagranie od minuty 01:31:17 do minuty 01:33:39 

(projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu). 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Województwa Lubuskiego na współfinansowanie zadania 

inwestycyjnego pod nazwą „Budowa obwodnicy miasta Drezdenko- etap IV”. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Czesław Binkowski, Katarzyna Czerwińska, Sebastian Dukaczewski, Jarosław Dworecki, 

Małgorzata Hinc, Damian Matela- Libera, Robert Mucha, Kamil Onichimowski, 

Włodzimierz Sapór, Tomasz Siuda, Mariusz Suchecki 

NIEOBECNI (3) 

Michał Czekajło, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak- Suchodolska. 

Rada Miejska w obecności 11 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę nr XVII/93/2025 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Lubuskiego 

na współfinansowanie zadania inwestycyjnego pod nazwą „Budowa obwodnicy miasta 

Drezdenko- etap IV” (uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu). 
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Ad 9. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany przebiegu drogi gminnej nr 100661F ul. Wesołej 

w Drezdenku oraz drogi gminnej nr 100659F ul. Południowa w Drezdenku - druk nr 96/25 – 

nagranie od minuty 01:33:32 do minuty 01:35:02 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 

do niniejszego protokołu). 

Zastępca Kierownika Referatu Realizacji Inwestycji Aleksandra Klimowska wniosła 

autopoprawkę do projektu dotyczącą podstawy prawnej ustawy o samorządzie gminnym- 

prawidłowy zapis to Dz.U. z 2024 roku pozycja 1465 ze zmianami. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 

przebiegu drogi gminnej nr 100661F ul. Wesołej w Drezdenku oraz drogi gminnej nr 100659F 

ul. Południowa w Drezdenku wraz ze zgłoszonymi zmianami. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Czesław Binkowski, Katarzyna Czerwińska, Sebastian Dukaczewski, Jarosław Dworecki, 

Małgorzata Hinc, Damian Matela- Libera, Robert Mucha, Kamil Onichimowski, Włodzimierz 

Sapór, Tomasz Siuda, Mariusz Suchecki 

NIEOBECNI (3) 

Michał Czekajło, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak- Suchodolska. 

Rada Miejska w obecności 11 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę nr XVII/94/2025 

w sprawie zmiany przebiegu drogi gminnej nr 100661F ul. Wesołej w Drezdenku oraz drogi 

gminnej nr 100659F ul. Południowa w Drezdenku (uchwała stanowi załącznik nr 7 

do niniejszego protokołu). 

Ad 10. 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Drezdenko ul. aleja Piastów - druk nr 97/25 – nagranie od minuty 

01:35:04 do minuty 01:36:01 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu). 

Radni nie wnieśli uwag. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Drezdenko ul. aleja Piastów.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Czesław Binkowski, Katarzyna Czerwińska, Sebastian Dukaczewski, Jarosław Dworecki, 

Małgorzata Hinc, Damian Matela- Libera, Robert Mucha, Kamil Onichimowski, 

Włodzimierz Sapór, Tomasz Siuda, Mariusz Suchecki 

NIEOBECNI (3) 

Michał Czekajło, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak- Suchodolska. 

Rada Miejska w obecności 11 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę nr XVII/95/2025 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Drezdenko ul. aleja Piastów (uchwała stanowi załącznik do uchwały nr 9 do niniejszego 

protokołu). 

Ad 11. 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Drezdenko - druk nr 98/25 – nagranie od minuty 01:36:02 do minuty 

01:38:56 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu). 

Sebastian Dukaczewski poinformował, że projekt uchwały oraz uwagi do projektu omówione 

zostały na wczorajszym wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej. Powiedział, że najpierw 

poddane pod głosowanie zostaną wszystkie nieuwzględnione uwagi do projektu miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Drezdenko. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie nieuwzględnienia uwagi nr 1 

do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Drezdenko. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Czesław Binkowski, Katarzyna Czerwińska, Sebastian Dukaczewski, Jarosław Dworecki, 

Małgorzata Hinc, Damian Matela- Libera, Robert Mucha, Kamil Onichimowski, 

Włodzimierz Sapór, Tomasz Siuda, Mariusz Suchecki 
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NIEOBECNI (3) 

Michał Czekajło, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak- Suchodolska. 

Rada Miejska w obecności 11 radnych jednogłośnie przyjęła nieuwzględnienia uwagi nr 1 

do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Drezdenko. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie nieuwzględnienia uwagi nr 2 

do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Drezdenko. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Czesław Binkowski, Katarzyna Czerwińska, Sebastian Dukaczewski, Jarosław Dworecki, 

Małgorzata Hinc, Damian Matela- Libera, Robert Mucha, Kamil Onichimowski, Włodzimierz 

Sapór, Tomasz Siuda, Mariusz Suchecki 

NIEOBECNI (3) 

Michał Czekajło, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak- Suchodolska. 

Rada Miejska w obecności 11 radnych jednogłośnie przyjęła nieuwzględnienia uwagi nr 3 

do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Drezdenko. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie nieuwzględnienia uwagi nr 3 

do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Drezdenko. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Czesław Binkowski, Katarzyna Czerwińska, Sebastian Dukaczewski, Jarosław Dworecki, 

Małgorzata Hinc, Damian Matela- Libera, Robert Mucha, Kamil Onichimowski, Włodzimierz 

Sapór, Tomasz Siuda, Mariusz Suchecki 

NIEOBECNI (3) 

Michał Czekajło, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak- Suchodolska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie nieuwzględnienia uwagi nr 4 

do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Drezdenko. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Czesław Binkowski, Katarzyna Czerwińska, Sebastian Dukaczewski, Jarosław Dworecki, 

Małgorzata Hinc, Damian Matela- Libera, Robert Mucha, Kamil Onichimowski, Włodzimierz 

Sapór, Tomasz Siuda, Mariusz Suchecki 

NIEOBECNI (3) 

Michał Czekajło, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak- Suchodolska. 

Rada Miejska w obecności 11 radnych jednogłośnie przyjęła nieuwzględnienia uwagi nr 4 do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Drezdenko. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie w 

sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Drezdenko. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Czesław Binkowski, Katarzyna Czerwińska, Sebastian Dukaczewski, Jarosław Dworecki, 

Małgorzata Hinc, Damian Matela- Libera, Robert Mucha, Kamil Onichimowski, Włodzimierz 

Sapór, Tomasz Siuda, Mariusz Suchecki 

NIEOBECNI (3) 

Michał Czekajło, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak- Suchodolska. 

Rada Miejska w obecności 11 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę nr XVII/96/2025 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Drezdenko (uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu). 

Ad 12. 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Drezdenko - druk nr 99/25 

– nagranie od minuty 01:38:57 do minuty 01:39:49 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 

do niniejszego protokołu). 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie nadania 

nazwy ulicy w miejscowości Drezdenko.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Czesław Binkowski, Katarzyna Czerwińska, Sebastian Dukaczewski, Jarosław Dworecki, 

Małgorzata Hinc, Damian Matela- Libera, Robert Mucha, Kamil Onichimowski, Włodzimierz 

Sapór, Tomasz Siuda, Mariusz Suchecki 

NIEOBECNI (3) 

Michał Czekajło, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak- Suchodolska. 

Rada Miejska w obecności 11 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę nr XVII/97/2025 

w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Drezdenko (uchwała stanowi załącznik nr 11 

do niniejszego protokołu). 

Ad 13. 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki - druk nr 100/25 - nagranie od minuty 

01:39:50 do minuty 01:40:34 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 

protokołu). 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 

pożyczki. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Czesław Binkowski, Katarzyna Czerwińska, Sebastian Dukaczewski, Jarosław Dworecki, 

Małgorzata Hinc, Damian Matela- Libera, Robert Mucha, Kamil Onichimowski, Włodzimierz 

Sapór, Tomasz Siuda, Mariusz Suchecki 

NIEOBECNI (3) 

Michał Czekajło, Andrzej Miron, Paulina Pieluszczak- Suchodolska. 

Rada Miejska w obecności 11 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę nr XVII/98/2025 

w sprawie zaciągnięcia pożyczki (uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu). 

Ad 14. 

Projekt uchwały w sprawie rozstrzygnięcia wniosku- druk nr 101/25 – nagranie od minuty 

01:39:50 do minuty 01:40:35 do minuty 01:58:59 (projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 

do niniejszego protokołu). 
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Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Włodzimierza Sapór poinformował, 

że w dniu dzisiejszym tj. 25.01.2025 r. obradowała Komisja Skarg, Wniosków, Petycji w celu 

analizy wniosku, który wpłynął do Urzędu Miejskiego, by nie procedować uchwały w sprawie 

ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek oraz szczegółowe warunki przyznawania 

nauczycielom dodatków za wysługę lat motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy, 

szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe oraz doraźnych 

zastępstw a także wysokości warunków wypłacania nagród w szkołach. Powiedział, że na 

posiedzeniu Komisji przygotowana została uchwała w sprawie rozstrzygnięcia wniosku i 

wszyscy Radni otrzymali projekt wraz z uzasadnieniem w aplikacji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sebastian Dukaczewski zarządził 5 minut przerwy. 

Po wznowieniu obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku Włodzimierz Sapór powiedział, 

że na dzisiejszej sesji chciałby rozstrzygnąć wniosek, który wpłynął w dniu 30 grudnia 2024 

roku od Międzyzakładowy Związek Zawodowy Pracowników Jednostek Budżetowych 

"Porozumienie 20". Radny odczytał treść projektu uchwały w sprawie rozstrzygnięcia wniosku: 

„Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 

(Dz. U. 224 poz. 1465 ze zmianami) oraz art. 62, art. 242 §1 i art. 244 §2 ustawy z dnia 

14 czerwca 1960 roku Kodeks postępowania administracyjnego (Dz. U. z 2023 roku poz. 775 

ze zmianami) uchwala się co następuje: 

§ 1. Wniosek Międzyzakładowego Związku Zawodowego Pracowników Jednostek 

Budżetowych „Porozumienie 20” z dnia 30 grudnia 2024 skierowany do radnych Rady 

Miejskiej w Drezdenku oraz Wniosek Międzyzakładowego Związku Zawodowego 

Pracowników Jednostek Budżetowych „Porozumienie 20” z dnia 30 grudnia 2024 roku 

skierowany do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Drezdenku: 

a) połączyć do wspólnego rozpoznania, albowiem wynikają z tego samego stanu 

faktycznego i należą do właściwości Rady, 

b) nie uwzględnić wniosku z uwagi na jego bezprzedmiotowość i bezzasadność. 

§2. Uzasadnienie dla sposobu rozpatrzenia wniosku stanowi załącznik do niniejszej uchwały. 

§3. Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Miejskiej do udzielenia odpowiedzi 

wnioskodawcy i przekazania treści uchwały wraz z uzasadnieniem.” 

Włodzimierz Sapór powiedział, że jest to decyzja Komisji Skarg, Wniosków i Petycji składająca 

się z trzech radnych, którzy głosowali za podjęciem uchwały.   

Radni nie wnieśli uwag. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

rozstrzygnięcia wniosku. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Czesław Binkowski, Katarzyna Czerwińska, Sebastian Dukaczewski, Jarosław Dworecki, 

Damian Matela- Libera, Robert Mucha, Kamil Onichimowski, Włodzimierz Sapór, Tomasz 

Siuda, Mariusz Suchecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Małgorzata Hinc 

NIEOBECNI (3) 

Michał Czekajło, Andrzej Miron , Paulina Pieluszczak- Suchodolska. 

Rada Miejska w obecności 11 radnych podjęła uchwałę nr XVII/99/2025 w sprawie 

rozstrzygnięcia wniosku (uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu). 

Sekretarz Gminy Andrzej Kozubaj tytułem uzupełnienia do tematu wniosku, który złożył do UM 

Związek Zawody „Porozumienie 20” oznajmił, że wniosek ten zawierał również zarzuty 

skierowane pod jego adresem. Odniósł się do zarzutów przedstawionych we wniosku przez 

Przewodniczącą Międzyzakładowego Związku Zawodowego Pracowników Jednostek 

Budżetowych "Porozumienie 20", która zasugerowała, że mówi nieprawdę, a tym samym 

wprowadza Radę Miejską w błąd. Sekretarz zacytował słowa, które Pani Przewodnicząca 

Związku skierowała do radnych: 

„Podczas poprzedniej sesji Rady Miejskiej 19 grudnia 2024 roku Sekretarz Gminy 

poinformował Państwa, że 30-dniowy termin na uzgodnienie projektu uchwały ze związkami 

zawodowymi nie obowiązuje. Jest to oczywista nieprawda, co może skutkować poważnymi 

konsekwencjami prawnymi dla organu uchwałodawczego. Ponadto Sekretarz Gminy 

stwierdził, że projekt uchwały był uzgadniany ze związkami zawodowymi od sierpnia 

2024 roku. Jest to również niezgodne z prawdą. Obecny projekt zupełnie nowej treści, został 

przesłany związkowi dopiero 13 grudnia 2024 roku”. 

Sekretarz powiedział, że jeśli chodzi o wspomniany 30-dniowy termin, on nadal podtrzymuje 

to, co powiedział podczas sesji 19 grudnia 2024 r. Przypomniał, że 30-dniowy termin owszem 

jest określony w przepisach ustawy o związkach zawodowych w art. 19, ale jeśli chodzi 
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o uzgadnianie regulaminu wynagradzania nauczycieli, ten przepis nie obowiązuje, dlatego 

że przy tym regulaminie obowiązuje przepis szczególny, jakim jest przepis ustawy Karta 

Nauczyciela, a konkretnie art. 30 ust. 6a, który wprost mówi o uzgadnianiu regulaminu 

ze związkami zawodowymi i nie określa tam żadnych terminów. A. Kozubaj zaznaczył,  że to co 

powiedział jest zgodne z prawdą i potwierdza Naczelny Sąd Administracyjny w wyroku z 2019 

roku. Wyrok ten odnosił się do identycznej sprawy, bo w 2017 roku Związek Zawodowy „NSZZ 

Solidarność” zaskarżył podobną uchwałę jednego z powiatów województwa lubuskiego. 

Poinformował, że do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego wpłynęła skarga, którą sąd 

w Gorzowie Wlkp. oddalił wskazując, że to artykuł 30 z Karty Nauczyciela jest podstawą 

do uzgadniania regulaminów, a nie 19, o którym wspominała pani Przewodnicząca Związku 

Zawodowego „Porozumienie 20”. Związek Zawodowy „ NSZZ Solidarność” następnie złożył 

skargę kasacyjną do Naczelnego Sądu Administracyjnego, który ostatecznie rozstrzygnął 

tę sprawę podtrzymując wyrok Sądu Gorzowskiego, stwierdzając wprost, że art. 30 z Karty 

Nauczyciela wyłącza stosowanie art. 19 ustawy o związkach zawodowych. Sekretarz 

powiedział, że od tego momentu nie ma wątpliwości, co do tego, którą procedurę się stosuje, 

dlatego stwierdził, że nie wie dlaczego Pani Przewodnicząca „Porozumienie 20” napisała, 

że zgodnie z art. 19 wszelkie akty, projekty aktów prawnych, w tym zasad wynagradzania 

nauczycieli wymagają obligatoryjnego uzgodnienia ze związkami. Zdaniem Sekretarza jest to 

nieprawda, regulamin nie jest procedowany zgodnie z art. 19, co stwierdził również Naczelny 

Sąd Administracyjny. A. Kozubaj powiedział, że być może Pani Przewodnicząca Związku tego 

wyroku nie znała, ale zanim się formułuje tego typu zarzuty mówienia nieprawdy, to najpierw 

wypadałoby sprawdzić, jaki jest stan faktyczny. Powtórzył raz jeszcze że, to co powiedział 

odnośnie 30- dniowego terminu jest zgodne z prawdą i ten zarzut jest zupełnie bezzasadny. 

Sekretarz zacytował kolejny zarzut Przewodniczącej Międzyzakładowego Związku 

Zawodowego Pracowników Jednostek Budżetowych "Porozumienie 20":  

„ponadto Sekretarz stwierdził, że projekt uchwały był uzgadniany ze związkami zawodowymi 

od sierpnia 2024 roku”. 

Andrzej Kozubaj powiedział, że przyznaje, że nie powiedział konkretnie od którego sierpnia, 

bo nie był pewien, natomiast z dokumentów, które dotyczą tej procedury uzgadniania wynika 

wprost, że pierwsze spotkanie w sprawie uzgodnienia regulaminu wynagradzania odbyło 

się 27 sierpnia 2024 roku, co potwierdza protokół sporządzony na tę okoliczność. Podkreślił, 

że drugi zarzut jest również nieprawdziwy i bezzasadny. 
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Radni nie wnieśli uwag. 

Ad 15. 

Zamknięcie obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku – nagranie od minuty 01:59:00 

do minuty 01:59:09. 

Z uwagi na wyczerpanie wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej 

S. Dukaczewski podziękował wszystkim za udział i XVII sesję Rady Miejskiej uznał za zakończoną. 

 

Protokół sporządziła:                                                                            

Ewa Gumna                                                                                                 

 

                                                                                       Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                               /-/ Sebastian Dukaczewski 

 

Wyciąg z ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej 

(…) 

Art. 19. Organy, o których mowa w art. 18 ust. 1 i 2, sporządzają i udostępniają protokoły lub stenogramy swoich 

obrad, chyba że sporządzą i udostępnią materiały audiowizualne lub teleinformatyczne rejestrujące w pełni te 

obrady. 

Art. 20. Przepisy art. 18 i 19 stosuje się odpowiednio do pochodzących z powszechnych wyborów kolegialnych 

organów jednostek pomocniczych jednostek samorządu terytorialnego i ich kolegialnych organów pomocniczych. 

(…) 

Materiał audiowizualny dotyczący XVII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku został udostępniony pod 

adresem publikacyjnym: 

https://drezdenko.esesja.pl/transmisja/63649/xviiasesjaaradyamiejskiejawadrezdenkuawadniua28ast

yczniaa2025ar.htm . 

https://drezdenko.esesja.pl/transmisja/63649/xviiasesjaaradyamiejskiejawadrezdenkuawadniua28astyczniaa2025ar.htm
https://drezdenko.esesja.pl/transmisja/63649/xviiasesjaaradyamiejskiejawadrezdenkuawadniua28astyczniaa2025ar.htm

